



The President of EAASDC asked - The former Editor answered

One year ago

Almost a year has passed now since shortly before New Year's Eve I got a phone call from a certain Wolfgang Daiss. The display showing a Stuttgart dialling code did not give me any clue as to the identity of the caller.

? The EAASDC president asked, "Hello Klaus, have you heard yet that the current editor Jürgen Würfl has resigned without previous notice? We are desperately looking for someone who can fill in at short notice."

! I replied, "With my seven year-experience as an editor I am probably the only one to take over without any preparatory phase."

So I promised spontaneously to produce the next two bulletins until the general meeting at the 2019 Spring Jamboree, where a new MaL editor was to be elected. However, after no candidate for this position was found, I spontaneously agreed in public to continue my work as a staff member. A club president's spontaneous comment following my announcement was very encouraging to me. She said, "I am glad that you carry on."

The many positive responses from club boards and readers afterwards have shown that this was the right decision – for me and the EAASDC as well.

Translated by Helmut Reitz

Bulletin Editor

Klaus Kietzmann (†)

ehemaliger/former Editor (2002-2010)

Der EAASDC Präsident fragte – Der ehemalige Editor antwortete

Vor einem Jahr

Nun ist es fast schon wieder ein Jahr her, dass ich kurz vor Silvester einen Anruf von einem gewissen Wolfgang Daiss erhielt. Durch die Stuttgarter Vorwahl in meinem Telefon-Display war ich nicht über den wahren Anrufer vorgewarnt.

? Der EAASDC Präsident fragte: "Hallo Klaus, hast du schon gehört, dass der bisher amtierende Editor Jürgen Würfl fristlos gekündigt hat? Wir suchen dringend jemanden, der kurzfristig einspringen kann."

! Ich antwortete: "Mit meiner siebenjährigen Erfahrung als Editor bin ich wohl der einzige, der ohne Anlaufzeit übernehmen kann."

Also sagte ich spontan die Produktion der nächsten beiden Bulletins zu, bis zur Mitgliederversammlung beim Spring Jamboree 2019, bei der ein neuer MaL Editor gewählt werden sollte. Nachdem sich aber kein Kandidat für dieses Vorstandsamt gefunden hatte, sagte ich bei der MV spontan und öffentlich zu, als Staff Member Editor weiterzumachen. Sehr ermutigend für mich war der spontane Kommentar einer Klubpräsidentin: "Ich bin froh, dass du weitermachst."

Die vielen positiven Rückmeldungen von Klubvorständen und Lesern in der Folgezeit zeigten, dass dies für mich und die EAASDC die richtige Entscheidung war.